
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 19. 9. 2018 

Místo: Golf Hotel Austerlitz, Na Golfovém hřišti 1510, Slavkov u Brna  

Čas jednání: 18:10 – 20:30 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík 

Host: Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Omluven: Jan Šťastník 

 

 

Program jednání 

 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 

3) Materiály z komisí ČF 

4) Rozvojový plán regionu 

5) Regionální metodik – výběry, vzdělávání 

6) KRD – změna systému vzdělávání 

7) Informace ze školení sekretářů a rozhodčích 

8) EZOU – poznatky z prvního víkendu 

9) Čerpání rozpočtu 2018 

10) Nastavení rozpočtu 2019 – první nástřel 

11) Možná změna financování regionů od roku 2020 

12) EFT 2018 – Brno – info o dotaci 

13) Fanzóna MS2018 

14) Různé 

 

 

 

 

 

 



 

Ad1) Řídící hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a omluvil z jednání Jana Šťastníka. 

Došlo k dohodě při přehození některých bodů jednání z důvodu dřívějšího odchodu Jana Stavělíka z 

jednání. Přednostně probrány body 6) a 9) - 11). 

 

Ad6) Jan Stavělík okomentoval změny v systému vzdělávání rozhodčích. Zásadní změnou je oddělení 

vzdělávání od úrovně rozhodčího. Nejdůležitější body: 

- Školení a semináře má ze sekretariátu primárně na starosti Michal Havelka. 

- Zkrácení úvodních předsezónních školení – hlavně administrativní agenda a změny pravidel. 

- Během sezóny by mělo přibýt více seminářů pro rozhodčí dle vzdělávacího systému. 

 

Oddílům byl zaslán materiály, kolik kluby dodávají do systému rozhodčích. Bude určitě vypsáno ještě 

další školení pro rozhodčí. Aktuálně je méně rozhodčích oproti normálu. Všichni regionální rozhodčí 

jsou zařazeni na jedné listině. V sezóně bude znovu více využívána činnost delegátů dle možností 

jednotlivých delegátů. Proběhla delší diskuze nad aktuální funkčností nového systému vzdělávání 

rozhodčích, materiálů ke školení a seminářům, zda je projekt dostatečně připraven. 

 

Ad9-11) Petr Šíma informoval členy o aktuálním stavu a plánovaných změnách v rozpočtech pro 

následující roky. V budoucnu se startovné za sezónu nebude dělit do dvou rozpočtů, ale příjem 

startovného z jedné sezóny bude prostředkem příjmů pro konkrétní kalendářní rok.  

Náklady za zaměstnance a fungování sekretariátu by měl přebrat celostátní rozpočet. Region bude mít 

prostředky na rozvoj a obsluhu regionu. Mělo by dojít k úpravě rozdělení příjmů mezi regionální úsek 

a celostátní úsek v poměru 40/60. Pro náš region by nedošlo k výrazné změně. 

Do 15.11. je nutné schválit rozpočet na další rok. Všichni členové VV JMaZL mohou do 

příštího jednání nachystat návrhy změn pro předložený navrhovaný rozpočet. 

 

Ad2) Petr Šíma informoval členy VV o jednání regionálních sekretářů, kterého se zúčastnil. 

Nejdůležitější body z jednání: 

- Elektronický zápis o utkání => jeho zavedení, pozdější testování, výskyt některých chyb, ale 

obecně celková funkčnost systému 

o v našem regionu nakonec došlo během léta k úpravě a ustoupilo se z nutnosti dělat 

kromě elektronického zápisu o utkání i papírové zápisy. Ty nadále slouží pouze jako 

pojistka, pokud by nebylo možné dělat elektronický zápis. V soutěžích, kde je veden 

zjednodušený zápis o utkání nadále zůstává jeho papírová forma. Elektronizace 

v těchto soutěžích je plánována na sezónu 2020/2021. 

- Systém nominací a vzdělávání rozhodčích => blíže rozebráno v předchozím bodě 

- Změna financování regionu => blíže rozebráno v předchozím bodě 

- Služební auta a cestovné => téma aktuálně vyřešeno 

- MŠMT a projekt Můj klub => oddíly již dostaly vyplacené podpory 

- Školské soutěže => koncem září se blíží konec přihlašování. Aktuálně máme nejvíce 

přihlášených škol mezi základními školami 

 



 

Petr Galasovský společně s Petrem Šímou dále upozornili na nejdůležitější body ze zápisu VV ČF: 

- Licenční systém pro superligu 

- Systém a vzdělávání rozhodčích 

- Nový systém divize a 1.ligy dorostenců pro sezónu 2019/2020 

- Není schválena arbitrážní komise 

RVV bere zprávu i zápis na vědomí. 

 

Ad3-4) Bedřich Chromek informoval, že se sešla Komise regionů a rozvoje oddílů. Diskutovaly se 

regionální rozvojové plány a jejich vyhodnocování. Byly schváleny nové RRP pro sezónu 2018/2019. 

Členové VV JMaZL diskutovali nad přínosem RRP a jeho vyhodnocováním. 

Žádné další materiály z komisí ČF nebyly k dispozici. 

 

Ad5) Petr Šíma komentoval situaci ohledně obsazení pozice regionálního metodika. Karel Ševčík se 

stal metodikem od 1.6.2018, k ukončení spolupráce od hlavního metodika Marka Chlumského došlo 

ke konci srpna. V současné době provizorně činnost metodika zastřešuje sekretariát, agendu řeší 

Pavel Brückner. 

Pavel Brückner informoval o proběhnutých, zrušených či vypsaných školení nebo seminářů pro 

trenéry. A dále o současném nastavení regionálních výběrů. 

Proběhla delší diskuze nad návštěvností školení trenérů, především pro licenci C, a jejich další 

vypisování v této sezóně i do budoucna. 

 

Ad7) Na školení sekretářů byli přítomni všichni kromě oddílu Florbal Hodonín. Školení rozhodčích 

probíhají, aktuální stav není uspokojivý, ale jsou ještě vypsané některé další termíny školení 

rozhodčích. 

 

Ad8) Probráno na začátku jednání v bodě 2). Obecně systém funguje, vykazuje pouze drobné chyby. 

Přirozeně změna přináší, že si uživatelé musí zvyknout. Důraz na to, aby zainteresovaní lidé, tedy 

vedoucí družstev, pořadatelů a další znali své přístupové údaje do systému FIS. 

 

Ad12) Zpětně se řeší dotace od města Brna na akci EFT. Aktuálně probíhají schůzky, možná bude 

muset Český florbal dílčí část obdržené dotace vracet. 

 

Ad13) Aktuálně jsou předběžně domluvené asi tříčlenné týmy, které by se měly podílet na pořádání 

fanzón v Jihomoravském a Zlínském kraji. 

 

Ad14) Termín dalšího jednání: 17. 10. 2018 – Golf Hotel Austerlitz 

 

 

 

Konec: 20:30 

Zapisovatel: Pavel Brückner 


